
 

 
 
FolketiŶgets SuŶdheds‐ og Ældreudvalg har deŶ Ϯϰ. septeŵďer ϮϬϮϬ stillet følgeŶde 
spørgsŵål Ŷr. ϭϴϱϴ ;Alŵ. delͿ til suŶdheds‐ og ældreŵiŶistereŶ, soŵ herŵed ďesva‐
res.  Spørgsŵålet er stillet efter øŶske fra MartiŶ GeertseŶ ;VͿ. 
 
Spørgsŵål Ŷr. ϭϴϱϴ:  
” Hvor stor eŶ oŵsætŶiŶg har SuŶdheds‐ og ÆldreŵiŶisteriet over de sidste ϯ år pla‐
Đeret hos KaŵŵeradvokateŶ? ” 
 
Svar på spørgsŵål ϭϴϱϴ: 
Jeg kaŶ oplyse, at SuŶdheds‐ og ÆldreŵiŶisteriet i periodeŶ ϮϬϭϳ‐ϮϬϭϵ har haft udgif‐
ter til KaŵŵeradvokateŶ på i alt Đa. Ϯϳ,ϱ ŵio. kr. Af de saŵlede udgifter kaŶ aleŶe Đa. 
Ϯ,ϳ ŵio. kr. heŶføres til selve DeparteŵeŶtet og Đa. ϭ,ϰ ŵio. kr. til StateŶs Seruŵ IŶ‐
stitut. 
 
Jeg skal saŵtidig i deŶŶe forďiŶdelse ikke uŶdlade at ďeŵærke, at SuŶdheds‐ og  
ÆldreŵiŶisteriet i saŵŵe periode har haft udgifter til aŶdre advokater på i alt  
Đa. ϮϬ,ϭ ŵio. kr. 
 
 
 
 

Med veŶlig hilseŶ 
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